
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 21/02/2022

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Ανάπτυξης και Επενδύσεων

ΘΕΜΑ: «Συμπερίληψη στο νομοσχέδιο του ΥΠΑΝΕΠ με τίτλο “Αναπτυξιακός
νόμος Ελλάδα Ισχυρή Ελλάδα” του κλάδου των Ιδιοκτητών
Τουριστικών Λεωφορείων»

Κύριε Υπουργέ,

Μεγάλη απογοήτευση προκλήθηκε στον κλάδο των Ιδιοκτητών Τουριστικών
Λεωφορείων από τη μη ένταξή τους στον Νέο Αναπτυξιακό νόμο με τίτλο “Αναπτυξιακός
νόμος Ελλάδα Ισχυρή Ελλάδα”. Παρά τις έντονες διαμαρτυρίες των Σωματείων ανά την
Ελλάδα, χάθηκε μια μεγάλη ευκαιρία για την ανανέωση του στόλου τους, εν όψει της
νέας τουριστικής σεζόν και ενώ διατεινόταν η Κυβέρνηση ότι θα επανεκκινηθεί ο
τουρισμός επί νέων βάσεων. Χαρακτηριστικό δείγμα της κατάστασης που βίωναν και
βιώνουν οι Ιδιοκτήτες Τουριστικών Λεωφορείων είναι και το απόσπασμα ανακοίνωσης
του Συνδέσμου Ιδιοκτητών Τουριστικών Λεωφορείων Κρήτης, στο οποίο εμφαίνεται ότι
«…οι μικρές οικογενειακές επιχειρήσεις των τουριστικών λεωφορείων που αποτελούν
έναν από τους πιο σημαντικούς πυλώνες για τον τουρισμό της χώρας μας αλλά και της
οικονομίας μέχρι και σήμερα δεν έχουν επωφεληθεί από προγράμματα εκσυγχρονισμού
και αντικατάσταση των οχημάτων τους αλλά ούτε και από τα μέτρα στήριξης που
εφάρμοσε η Κυβέρνηση για την αντιμετώπιση των αρνητικών συνεπειών της πανδημίας,
αφού ανέκαθεν υπήρχαν όροι και προϋποθέσεις που τις απέκλειαν…».

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεστε να συμπεριλάβετε, λαμβάνοντας υπόψη ότι τα τουριστικά λεωφορεία
αποτελούν απαραίτητο κρίκο της τουριστικής αλυσίδας και ότι η «πανδημία» τα έπληξε
αδυσώπητα, τον κλάδο των Ιδιοκτητών Τουριστικών Λεωφορείων στο νέο νομοσχέδιο
με τίτλο «Αναπτυξιακός νόμος Ελλάδα Ισχυρή Ελλάδα»,  ώστε να αναβαθμίσουν τις
παρεχόμενες τους υπηρεσίες σε ένα πεδίο υψηλού ανταγωνισμού στην τουριστική
αγορά;

Ο ερωτών Βουλευτής
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